
Referat fra ekstraordinær generalforsamling i Digterparken 
Afholdt i Arena midt 
Torsdag d.23/11-23 - kl.20.30 
 
 
1. Dagsorden 
 

• Valg af dirigent 

• Kort oplæg fra bestyrelsen, angående evt. etablering af legeplads 

• Oplæg fra legepladsudvalget omkring placering, af legeplads mv 

• Afstemning om M1 

• Afstemning om M2 

• Eventuelt 

2. Henrik Jensen - blev valgt som dirigent 
 
 

3. Bestyrelsen byder velkommen til de mange fremmødte. Og giver et kort resume af baggrunden for 
den ekstraordinære generalforsamling. Der har været en del kommunikation mellem bestyrelsen og 
legepladsudvalget. Hvor der har været diskuteret forskellige placeringer. Det har fra bestyrelsen 
været vigtigt ikke at placere en legeplads i medlemmernes baghave, hvor dette ikke har været 
ønsket. Alle skal kunne se hinanden i øjnene i hverdagen. Det præciseres derfor igen, hvad der 
stemmes om på denne ekstraordinære generalforsamling og hvilke forudsætninger der skal være på 
plads, før der kan opføres en legeplads. 

 

• Grundejerforeningens medlemmer stemmer ja til en legeplads (ja til M1 eller M2) 

• Kommunen giver tilladelse til en placering af legepladsen, på arealet nord for vejen 
(digterparken) 

• At kommunen stadig indvilliger i, at give et tilskud på 350.000 KR til etablering af legepladsen. 
 
 

4. Legepladsudvalget giver et oplæg omkring processen/placering omkring arbejdet, med etablering af 
legepladsen, og hvilke mange udfordringer og problemer, der har været under vejs. Medlemmer 
spørger indtil den før omtalte placering ved kirken - hvorfor denne ikke længere er aktuel. 
Opfattelsen fra sidste generalforsamling 2023, var at legepladsen, vil ligge forlangt væk fra området. 
Og der ikke var stemning for denne placering. Der er nogle særlige omstændigheder omkring denne 
placering, da den er fredet, og der skal søges, for at denne kan anvendes. Der er ligeledes en tidsfrist 
for ansøgning (31/12-23), hvis kommunens tilskud skal indgå i budgettet. Legepladsudvalget 
udtrykker, at de håber på en sidste chance. 
 
 

5. Afstemningen blev udført i god ro og orden - afstemningen foregik skriftligt. Resultatet for 
afstemningen blev et klart flertal for legepladsen - hvor tilskudsmodellen M2 blev valgt, med den 
forudsætning at kommunen stadigvæk indvilliger i beliggenheden og giver tilsagn om tilskuddet 
inden 31/12-23. M2 modellen forudsætter tilskud fra fonde mm. På ca. 148.000,- dkr. 

  



6. Afstemningsresultat 
 
M1: 60 nej - 2 blank - 58 ja 
 
M2: 46 nej - 74 JA 
 
 
 

7. Bestyrelsen takker af for i aften 
 
 
 
Referent: 
 
Bettina Holmberg Hansen 
 
 
Bestyrelsen: 
Anders Simonsen 
Torben Ulrik Jacobsen 
Bettina Holmberg Hansen 
 
 
 
 


